
11ورزش سالپنجم
شماره1185

شنبه 
1400 .09 . 27
13 جمادی الاولی 18/1443 دسامبر 2021
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دیدگــــــاه
اهمیت برد پرسپولیس مقابل پیکان

در رقابت های هفته دهم لیگ برتر تیم پرسپولیس برابر پیکان 
به برتری رسید. به نظر من این پیروزی برای پرسپولیس اهمیت 
زیادی داشت، چون در دو بازی قبلی تیم به نتیجه تساوی 
رسیده بود و باید از این وضعیت خارج می شد و به یک پیروزی 
می رسد. خوشبختانه با پیروزی برابر پیکان فشار از روی تیم 
برداشته شد؛ در هفته های قبل به خاطر تساوی ای که تیم کسب 
کرده بود، فشار زیادی به بازیکنان آمده بوده و باید از آن خارج 
می شدند. پیروزی ۳ بر یک، اعتمادبه نفس بازیکنان و مربیان را 
افزایش می دهد و باعث می شود بازیکنان بهتر به رفع معایب تیم 
بپردازند. پرسپولیس انگیزه خاصی برای قهرمانی دارد و نشان 
داده که کم کم به شرایط خوب خود بازمی گردد. پرسپولیس 
کم کم به بالای جدول می رسد به هر حال فوتبال غیرقابل 
پیش بینی است و ممکن است تیم ها امتیاز از دست بدهند و این 
روی عملکرد بازیکنان تاثیر می گذارد و به لحاظ روحی و روانی 
تحت فشار قرار می گیرند. با این برد روحیه آنها برگشت و قطعا 
در ادامه راه شرایط تغییر می کند. در این بازی پای آل کثیر هم 
به گلزنی باز شد و این در روحیه او تاثیر گذاشت، در این مدت 
خیلی در استرس و فشار بود و بعداز محرومیت از روزهای اوج 
خود فاصله گرفته و افت کرده بود. تیم ها نسبت به داشته های 
خود در زمین بازی می کنند؛ همه هدف کادرفنی و بازیکنان 
پرسپولیس این بود که سه امتیاز این بازی را کسب کنند؛ حریف 
هم دوندگی خوبی داشت، اما خوشبختانه شاگردان یحیی به 
گل نخست بازی رسیدند بازی را دست گرفته اند و روان تر بازی 
کردند. پس از آن بازیکنان پرسپولیس تلاش کردند تا به گل 
دوم برسند که در این امر هم موفقیت آمیز عمل کردند. به نظرم 
در بازی با پیکان یک عملکرد خوب و مثبت را از پرسپولیس 
شاهد بودیم. مهم ترین قسمت بازی با پیکان کسب سه امتیاز 
بود که پرسپولیس به آن رسید. قطعا بازی با مدعیان سخت 
خواهد بود؛ به هرحال تیم های بزرگ تمام تلاش خود را به 
کار می گیرند تا به امتیاز برسند و پیروز شوند. بازی با سپاهان 
برای پرسپولیس سخت خواهد بود و حساسیت بالایی هم دارد. 
به نظرم در نیم فصل اول از تیم های بزرگ می توان نتیجه گرفت 
و در نیم فصل دوم از تیم های کوچک تر می توان امتیاز کسب 
کرد. با شرایطی که از پرسپولیس می بینم این تیم در نیم فصل 
دوم جبران می کند و قطعا باید منتظر کسب امتیازات بیشتر 

از این تیم باشیم.

پرسپولیس در چند هفته گذشته لیگ برتر 
نتایج خوبی نگرفت و در هفته دهم به پیروزی 
مقابل پیکان رسید. ضیا عربشاهی، پیشکسوت 
تیم فوتبال پرسپولیس  در این خصوص 

صحبت کرد. 
 نظر شما  درباره پیروزی سرخپوشان 

برابر پیکان چیست؟
 پیکان در بازی گذشته نتیجه نگرفته بود و 
شرایط خوبی نداشت. پرسپولیس یک مقدار از 
کورس قهرمانی دور بود، اما با بردی که برابر 
پیکان به دست آورد، شرایط خود را بهتر کرد 
و در جدول رده بندی در جایگاه پنجم ایستاد. 
سرخپوشان نشان دادند که شرایط قهرمانی 
را دارند و با این ۳ امتیاز دل هواداران شاد 
شد. امیدوارم در بازی های بعدی ۳ امتیاز را 
گرفته، در کورس قهرمانی قرار بگیریم و برای 

ششمین بار قهرمانی را کسب کنیم. 
 عملکرد آل کثیر چگونه بود؟

 آل کثیر اشتباه می کند که به کناره های 
زمین می آید و با این کار انرژی اش هدر می رود. 
او باید  در عمق دفاع  و محوطه جریمه حریف 

حضور داشته باشد.
در  گل محمدی  شاگردان   شرایط 

جدول را چطور ارزیابی می کنید؟
 تیم پرسپولیس ۳ امتیاز بازی را دریافت و 
در کورس قهرمانی قرار گرفت. این برد خیلی 
به درد سرخپوشان خورد تا در بالای جدول 
قرار بگیرند. سرخپوشان ۵ سال قهرمان متوالی 
لیگ برتر فوتبال شده اند و هوادارانشان از آنها 
توقع دارند. کار یحیی سخت است. طرفداران 
بدانند که با انرژی و حمایت خود می توانند به 
بازیکنان روحیه بدهند تا تیم پرسپولیس بازی 

به بازی بهتر شود. 
 درباره اعلام  پنالتی به نفع پیکان جه 

نظری دارید؟
 به نظرم تصمیم داور اشتباه بود. مهاجم 
پیکان پشتش به لک بود و این دروازه بان  با 
دست هایش  ۳۰، ۴۰ سانت بالاتر توپ را زد و 
برخوردی نداشتند. مهاجم پیکان می خواست 
با پشت سر توپ را بزند که لک با ارتفاع بالاتر 
توپ را زده بود و فکر نمی کنم پنالتی بوده باشد.

گفتوگو

 فارس: جام جهانی فوتبال قرار است به میزبانی قطر 
برگزار شود و تیم ملی فوتبال کشورمان هم به احتمال فراوان 
یکی از تیم های حاضر در این مسابقات خواهد بود. از همین رو 
اعضای کادرفنی و فدراسیون فوتبال اقدامات اولیه جهت 
استقرار کاروان فوتبال کشورمان در این کشور را آغاز کردند. 
چند روز پیش مجتبی خورشیدی و حامد مومنی راهی قطر 
شدند تا کمپ تیم ملی فوتبال کشورمان را انتخاب کنند. 
چندین کمپ و هتل معرفی شده بود که در نهایت اعضای 
فدراسیون ایران به ۳ گزینه نهایی رسیدند که طی روزهای 
آینده جمع بندی های نهایی صورت خواهد گرفت. گفته 
می شود کمپ الریان اولویت نخست فدراسیون ایران است 
و باید منتظر ماند و دید که فیفا این موضوع را تایید خواهد 
کرد یا خیر. همچنین یک ایده جمعی در دوشنبه، پایتخت 
تاجیکستان مطرح شد تا جامی تحت عنوان »نوروزکاپ« 
به عنوان میراث مشترک کشورهای آسیای میانه با حضور 
تیم های ملی این کشورها برگزار شود و احتمالا ازبکستان 

میزبان نخستین دوره این مسابقات خواهد بود.  
 تسنیم: وریا غفوری کاپیتان تیم فوتبال استقلال برای 
ارائه توضیحاتی در کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال حضور 
یافته بود. کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال چندی پیش وریا 
غفوری را به این کمیته احضار کرده بود. ظاهرا بحث احضار 
کاپیتان استقلال به ماجرای قراردادش در زمان مدیریت احمد 
سعادتمند مدیرعامل پیشین استقلال باز می گردد. غفوری در 
جلسه این کمیته حاضر شده و توضیحاتش را ارائه کرده است. 
دیگر فرد دعوت شده به این کمیته، مسعود شجاعی کاپیتان 

نساجی بوده که هنوز علت احضار او مشخص نشده است.

فوتبــالداخلــی

 ستاره فرانسوی پاری سن ژرمن می گوید: پول انگیزه اصلی 
برای او در دوران حرفه ای اش نیست. کیلیان امباپه که فوتبال 
حرفه ای اش را در سن 17 سالگی و در سال 2۰1۵ با تیم 
موناکو آغاز کرد و سه سال بعد هم در انتقالی 18۰ میلیون 
یورویی به پاری سن ژرمن پیوست، با اشاره به اینکه پول در 
دوران حرفه ای اش برای او در اولویت قرار ندارد، افزود: این 
تجربه زندگی است که بیش از پول درآوردن اهمیت دارد، حتی 
اگر این مورد مهم باشد چون ما خانواده هایی داریم که باید از 
آنها مراقبت کنیم. مهمتر از همه، من تشنه اکتشافات، سفر، 
ملاقات با بازیکنان دیگر، فرهنگ های مختلف و غیره هستم. 
در ابتدا این حس ستاره بودن کمی برایم سخت بود. وی گفت: 
خوشبختانه، والدینم در مورد مبالغ قراردادم به من چیزی 
نگفتند. آنها کار درستی انجام دادند، چگونه یک بچه 1۴ ساله 
را بعد از اینکه به او می گویید میلیون ها دلار ارزش دارد، تربیت 

می کنید؟ به همین دلیل رابطه آرامی با 
پول دارم. می دانم که پول مهم است و 
از داشتن آن خوشحالم، اما این چیزی 
نیست که هر ثانیه و هر روز مرا به 
حرکت در می آورد. امباپه 22 ساله در 

پنج فصل اخیر در 1۵۰ بازی 
برای پاری سن ژرمن به 
میدان رفته و 12۴ گل 
هم به ثمر رسانده است. 
فرانسوی  ستاره  این 
که قرارداد فعلی اش با 
پاریسی ها تا پایان فصل 
جاری اعتبار دارد، گفته 
می شود تابستان آینده 

راهی رئال مادرید خواهد شد.

بیــنالمــلل

حسینعبدی
کارشناس فوتبال  

نایب قهرمان کشتی آزاد جهان با انتقاد از نحوه تجلیل و 
جمع آوری پول در مراسم تجلیلی که از او در استان لرستان 
به عمل آمد، گفت: پولدار نیستم، اما آنقدر عزت نفس داشتم 
که این جایزه را به آنها برگردانم. علیرضا سرلک یادآور شد: 
من اهل الیگودرز لرستان هستم. مردم که استقبال خوبی از 
من داشتند، اما مسئولان استانم هیچ کاری نکردند! اگر به 
کشتی گیر مازندران کارت هدیه خالی دادند، به من همان 
را هم ندادند. ما هر جایزه ای گرفتیم، با پیگیری رئیس 
فدراسیون بود. این کشتی گیر لرستانی که پدرش راننده 

ماشین سنگین است، ادامه داد: هرچه دارم از دعای خیر 
پدر و مادرم و زحمات آنهاست. تا امروز هزینه های زندگی و 
ورزشم بیشتر برعهده پدرم و بعد هم عمویم بوده است. آنها 
همه کار کردند که من بتوانم به کشتی ادامه دهم و همیشه 
حمایت بی دریغ شان شامل حال من شده است. وی با انتقاد 
از مسئولان ورزشی استان لرستان و شهرستان الیگودرز 
عنوان کرد: بعداز سه سال کسب مدال در مسابقات جهانی 
امید )برنز(، قهرمانی آسیا )نقره( و جهانی نروژ )نقره(، رئیس 
تربیت بدنی الیگودرز 2میلیون تومان به من جایزه داد! بعد هم 

یک مراسم تجلیلی از سوی اداره کل ورزش استان برگزار شد 
که پولی آنجا جمع شد و مثل گداها با من برخورد کردند! من 
پولدار نیستم، شاید پول زیادی هم نداشته باشم، اما از اینکه 
توانستم با کشتی ام ذره ای مردم ایران را خوشحال کنم، به 
خودم می بالم. آدم وقتی این برخوردها را می بیند، دیگر به 
پول فکر نمی کند و برای خوشحال کردن مردم و دوستان و 
خانواده اش کشتی می گیرد. متاسفانه نحوه جمع کردن پول 
در مراسم تجلیل خیلی برایم سنگین بود و به همین علت 
هم جایزه را پس شان دادم. وی افزود: این پول را به خاطر 
برخوردی که برخی از مسئولان در این مراسم داشتند، به 
آنها برگرداندم. رئیس تربیت بدنی بعداز سه مدال جهانی و 
آسیایی، دو میلیون تومان جایزه می دهد که پول یک گرمکن 

ورزشی ما هم نمی شود. 

علیرضا سرلک: 

با من مثل گداها برخورد شد 

آرمان ملی: بالاخره فدراسیون فوتبال در خصوص استفاده 
باشگاه »گل گهر« از بازیکن غیرمجاز گابنی رای صادر کرد و نتیجه 
دیدار شاگردان قلعه نویی را مقابل تیم های استقلال، سپاهان و 

پیکان بازنده اعلام کرد. 
 خرید 

اواسط آبانماه باشگاه گل گهرسیرجان با یک بازیکن گابنی 
قراردادی سه ساله امضا کرد. »اریک.باگناما« بازیکن 19۵ 
سانتیمتری تیم فوتبالِ المپیک گابن با قراردادی ۳ ساله به گل گهر 
سیرجان پیوست. باگناما 22 ساله است و در پستِ مهاجم و وینگر 
بازی می کند . باگناما در اردوی تدارکاتی گل گهر در ترکیه حضور 
پیدا کرد و در دو بازی مقابل آلانیا اسپور و ایوپ اسپور به میدان 
رفت و با ارزیابی و بررسی کامل کادر فنی، قرارداد درازمدت با این 

بازیکن منعقد شد.
 شکایت استقلال 

طبق قوانین سازمان لیگ، این بازیکن آفریقایی برای حضور در 
لیگ برتر ایران نیازمند حداقل ۴ بازی در تیم ملی کشورش است 
و باشگاه گل گهر نیز مدعی شده در نامه نگاری ای که با فدراسیون 
فوتبال گابن داشته، انجام ۴ بازی این بازیکن برای تیم ملی گابن 
مورد تایید قرار گرفته است، اما نکته مبهم در این باره، عدم ثبت 
بازی های ملی این بازیکن در سایت های معتبر خارجی است. ابتدا 
باشگاه استقلال و سپس باشگاه سپاهان شکایت خود را از باشگاه 
گل گهر به دلیل استفاده از بازیکن غیرمجاز  به فدراسیون فوتبال 

ارائه کردند. 
 ماجرای ایمیل! 

فدراسیون فوتبال بدون چک کردن آدرس ایمیل ها نسبت به 
تایید و ارسال آنها به سازمان لیگ برای صدور کارت بازی اقدام 
کرده است. حسین شریفی سخنگوی  فدراسیون فوتبال هم که 
برای توضیح در  خصوص روند پیگیری پرونده بازیکن گابنی 

گل گهر روی خط برنامه فوتبال برتر آمده بود، با قاطعیت اعلام کرد 
فدراسیون فوتبال صرفا با ایمیل  رسمی فدراسیون گابن که روی 
سایت فیفا موجود است در ارتباط بوده و فدراسیون فوتبال گابن 
به عنوان بالاترین نهاد فوتبالی آن کشور تنها مرجع پاسخگویی 
به شمار می آید و سایر بررسی ها از جمله سرچ اینترنتی برای 
فدراسیون فوتبال رسمیت ندارد. این در حالی است که سخنگوی 
فدراسیون اعلام نکرد که آیا فدراسیون فوتبال هم فقط نامه های   
دریافتی از ایمیل رسمی فدراسیون مبدأ را مدنظر قرار می دهد 
یا اگر از هر ایمیل جعلی نامه ای دریافت شود برای فدراسیون 
رسمیت دارد! گویا ماجرا از این قرار است که کلیه نامه های دریافتی 
فدراسیون فوتبال از ایمیل های جعلی و ساختگی ارسال شده که 

فقط شبیه به ایمیل واقعی فدراسیون گابن بوده اند.
 صدور رأی 

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال هر سه بازی گل گهر مقابل 
تیم های استقلال، سپاهان و پیکان را  ۳ بر صفر به سود هر ۳ تیم 
اعلام کرد. در حکم کمیته انضباطی آمده که بازیکن گابنی گل گهر 
هم باید به کشورش برگردد و حتی باشگاه گل گهر نزدیک به 7۰۰ 
میلیون تومان و بازیکن گابنی نزدیک به 2۰۰ میلیون تومان 
جریمه شده است و این رأی به اتفاق آرای اعضای کمیته انضباطی 

فدراسیون فوتبال صادر شده است.
 جدول امتیازات 

سهیل مهدی در خصوص اینکه با توجه به حکم کمیته انضباطی 
فدراسیون فوتبال برای بازنده شدن گل گهر در ۳ مسابقه مقابل 
پیکان، سپاهان و استقلال و با توجه به هم امتیازشدن شاگردان 
نویدکیا و مجیدی کدام تیم صدرنشین مسابقات محسوب 
می شودف اظهارداشت: قبلا به این موضوع اشاره کرده بودم ولی 
بازهم تاکید می کنم قانون بازی رودررو فقط برای زمانی است که 
مسابقات به اتمام برسد. وی افزود: اگر بعداز پایان مسابقات شرایط 

تیم ها مساوی بود تصمیم گیری برای صعود و یا سقوط تیم ها روی 
دیدارهای رودررو اتخاذ خواهد شد در غیر این صورت چون شرایط 
تیم ها هفته به هفته تغییر می کند در جریان مسابقات بازی رودررو 
ملاک نیست و تفاضل گل محاسبه خواهد شد. با این شرایط تیم 
فوتبال سپاهان با تفاضل گل بهتر در صدرجدول و استقلال با یک 
تفاضل کمتر نسبت به حریف اصفهانی در جایگاه دوم جدول 

رده بندی لیگ برتر قرار دارد.
 نقش کارمند فدراسیون؟

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال حکم به ۳ بر صفر شدن 
بازی های تیم گل گهر که در آن »باگناما« بازیکن گابنی حضور 
داشته داد و طی آن مدعی شد بررسی صحت مدارک بازیکن بر 
عهده باشگاه بوده و این فدراسیون نقشی در تایید مدارک بازیکن 
نداشته است. »ایلنا« نوشت: با این وجود نامه مربوط به مدارک این 
بازیکن منتشر شده و زیر آن امضای حمیرا اسدی، مسئول روابط 
بین الملل فدراسیون فوتبال که این موضوع را تایید کرده است 
دیده می شود و این نشان می دهد برخلاف ادعای کمیته انضباطی، 
فدراسیون فوتبال مدارک را بررسی و آن را تایید کرده است. با این 
وجود باید دید چرا در رفتار مسئولان فدراسیون فوتبال چنین 

تناقض بزرگی دیده می شود.
 توضیحات فدراسیون 

سخنگوی فدراسیون فوتبال، توضیحاتی در مورد محکومیت 
سنگین باشگاه گل گهر سیرجان به دلیل استفاده از بازیکن گابنی 
خود ارائه کرد. حسین شریفی درباره حکم کمیته انضباطی 
مبنی بر ۳ بر صفر بازنده اعلام شدن گل گهر سیرجان در دیدار 
مقابل استقلال، سپاهان و پیکان اظهارداشت: موارد مشابهی در 
لیگ های فوتسال داشتیم که نتیجه این بازی ها ۳ بر صفر شد و این 
وحدت رویه وجود داشته است. مقررات انضباطی نقل وانتقالات 
که به آن استناد شده، متعلق به سال 9۳ بوده که این آیین نامه 
سال 96 بازنگری شده است. وی در ادامه تصریح کرد: امسال 
هم آیین نامه ای در نظر گرفته شده که در ماده 1۴ آن قید شده 
صحت سنجی و راستی آزمایی بر عهده باشگاه است. اینگونه نیست 
که بازیکن یا باشگاه ارتباط مستقیمی با فیفا داشته باشد. سخنگوی 
فدراسیون فوتبال با بیان اینکه فدراسیون ابتدا مدارک ارائه شده 
گل گهر را نپذیرفت، خاطرنشان کرد: به نامه حمیرا اسدی )رئیس 
دپارتمان بین الملل فدراسیون( هم استناد شده است، اما سازمان 
لیگ دو مساله را از باشگاه گل گهر درخواست کرد. اینکه مسئولیت 
این اتفاق را بپذیرند و فدراسیون گابن هم زمان و دیدارهای ملی 
باگناما را اعلام کند. شریفی با بیان اینکه 9 ایمیل به فدراسیون 
فوتبال ارسال شد، گفت: وقتی نتوانستیم جمع بندی کنیم، از مقام 
قضائی خواستیم شرایط را بررسی کند. موضوع به پلیس فتا ارجاع 
داده شد و آنها نیز ایمیل ها را جعلی تشخیص دادند. 9 ایمیل با یک 
تلفن همراه خاص صادر شده و حتی در یک روز، دو نامه دریافت 
کردیم که هر دوی آنها جعلی تشخیص داده شده است. وی که 
با برنامه »ورزش ومردم« گفت وگو می کرد، در مورد شباهت این 
موضوع با پرونده آیانداپاتوسی که به استقلال ملحق شده بود، 
خاطرنشان کرد: ما آن زمان در فدراسیون نبودیم. بند 1۴ آیین نامه 
نقل وانتقالات می گوید مسئولیت احراز صلاحیت بازیکن با باشگاه،  

مدیرعامل، سرپرست و نماینده معرفی شده است. 

کارمند فدراسیون هم اشتباه کرد، اما »گل گهر« بازنده شد

شاگردان »قلعه نویی« نقره داغ شدند!  

 تعویق رأی CAS درباره 
شکایت جودو ایران 

ایسنا: دوم آذرماه 1۴۰۰ جلسه رسیدگی 
به پرونده جودو ایران در دادگاه حکمیت ورزش 
به صورت آنلاین برگزار شد. در آن جلسه مقرر 
شد که ظرف چند روز آینده در مورد رای 
نهایی تصمیم گیری و در نهایت رأی دادگاه 
حکمیت ورزش صادر شود  اما 2۵ آذرماه 
سالجاری، نامه ای از سوی دادگاه حکمیت 
ورزش به فدراسیون جودو ایران ارسال شد 
که در آن نامه زمان اعلام نتیجه رأی دادگاه 
تمدید شده و قرار است تا 2 ماه آینده رأی 
نهایی اعلام شود.  لازم به یادآوری است، پس 
از اینکه در پرونده ابتدایی، تعلیق دائم برای 
جودو ایران با پیش شرط مشخص شد، رأی 
از سوی دادگاه حکمیت ورزش باطل اعلام 
شد و پرونده به کمیته انضباطی فدراسیون 
جهانی ارجاع شد و پس از آن کمیته انضباطی 
ماه  اردیبهشت  نهم  جهانی،  فدراسیون 
فدراسیون جودو ایران را به مدت ۴ سال از 
حضور در کلیه رویدادهای بین المللی محروم 
کرد. بلافاصله تیم حقوقی فدراسیون جودوی 
ایران، شکایت دیگری را به ثبت رساند و بعداز 
آن لوایح هر دو طرف به دادگاه حکمیت ارائه 
شد. سرانجام داوران دادگاه حکمیت ورزش 
پس از رسیدگی به لوایح شکایت، طی ارسال 
نامه ای، دوم آذرماه را به صورت ویدئوکنفرانس 
زمان رسیدگی به پرونده شکایت ایران اعلام 

کردند.

خارجازمستطیلسبز

مانچینی: می خواهیم قهرمان 
لیگ ملت ها شویم 

سرمربی تیم ملی ایتالیا ابراز امیدواری کرد 
این تیم قهرمانی در لیگ ملت های اروپا را 
به دست بیاورد. مرحله گروهی لیگ ملت های 
اروپا قرعه کشی شد و تیم های ایتالیا، آلمان، 
انگلیس در سخت ترین گروه قرار گرفتند. 
روبرتو مانچینی، مشتاقانه منتظر یک گروه 
جذاب در لیگ ملت ها مقابل انگلیس، آلمان 
و مجارستان است. مانچینی گفت: این گروه 
خوبی است و با انگلیس، آلمان و مجارستان، 
مطمئنا یک گروه سرگرم کننده  و جذاب 
خواهد بود. رویارویی با حریفان قدرتمند 
بخشی از بازی های لیگ ملت هاست. ما قبلا 
در فینال یورو با انگلیس بازی کرده بودیم، 
بنابراین این دو بازی فشرده خواهد بود. در 
مورد آلمان، دیدار آنها با ایتالیا یک بازی 
این  و  است  جهان  فوتبال  در  کلاسیک 
اولین باری است که در لیگ ملت ها با آنها بازی 
می کنم و بسیار خوشحالم. مانچو ادامه داد: ما 
سعی خواهیم کرد که لیگ ملت ها را ببریم، 
البته هدف مهمی داریم و آن هم صعود به 
جام جهانی است و باید امسال بازی های مهمی 

که داریم را با برد به پایان برسانیم.

خـــبر

ضیا عربشاهی: 
 پرسپولیس به 

 کورس قهرمانی 
برگشت

رئیس کمیته ملی المپیک در خصوص سهم ورزش در بودجه 
پیشنهادی دولت جهت  سال 1۴۰1  گفت: برای نخستین بار 
در ۴۰ سال گذشته هیچ نظرخواهی از دستگاه ها برای تامین 

بودجه نشد.
 انتخابات کمیته

سیدرضا صالحی امیری درمورد انتخابات کمیته ملی المپیک 
اظهارداشت: در خصوص تاریخ برگزاری انتخابات قبلا اعلام 
کرده بودیم که هفته اول بهمن برگزار می کنیم، اما چون 1۰ 
فدراسیون المپیکی هنوز انتخابات خود را برگزار نکرده اند 
مجبور شدیم که یکماه انتخابات را به تعویق بیندازیم و 
17 اسفند این کار انجام می شود. براساس اساسنامه موظف 
هستیم نیم به علاوه یک نفر از اعضای مجمع جز فدراسیون های 
المپیکی باشند که با شرایط کنونی این موضوع برای ما فراهم 
نبود.  ۴۵ روز قبل از تاریخ مقرر، اقدامات برگزاری انتخابات را 

آغاز خواهیم کرد.
 حواشی کمیسیون ورزشکاران

وی درمورد حواشی رخ داده در کمیسیون ورزشکاران، 
تصریح کرد: همه ورزشکاران عضو خانواده ورزش هستند و تمام 
کمیسیون هایی که داریم همه اعضای خانواده ورزش هستند. 
تمام افرادی که رای آوردند و رای نیاوردند فرقی برای ما ندارند. 

اتفاقی که رخ داد از نظر من غیرطبیعی نیست. در هر 
انتخابات کسی که برنده می شود خوشحال و کسی 
که برنده نمی شود ناراحت خواهد بود و دنبال مقصر 

می گردد. رئیس کمیته ملی المپیک اظهارکرد: 
هیچکس حق توهیــن نـــدارد. »دبیر« 

علاقه مند بود که نفــوذ بیشتــری در 
کمیسیون داشته باشد. احسان حدادی 
که ۵ رای آورد هم قهرمان المپیکی 
است و حرمت وی باید حفظ شود. 
منتظرم فضای کمیسیون ورزشکاران 
آرام شود، شک نکنید که حتما این 
کمیسیون با همت همه قهرمانان 
پیش خواهدرفــت. صالحی امیری 
گفت: کمیته ملـــی المپیک خادم 
همه است و تمام کمیسیون ها جنبه 

مشورتی دارد. آنها پیشنهادات خود را 
ارائه خواهند کرد و نباید چیز دیگری به 

ذهن ها نفوذ کند.
 بودجه ورزش 

وی درمورد بودجــه سالانه و سهــم 

ورزش از آن، اظهارداشت: قبل از هر چیزی از دولت و سازمان 
برنامه بودجه تشکر می کنم که لایحه بودجه را به مجلس ارسال 
کردند. تعجب کردیم که برای نخستین بار در ۴۰ سال گذشته 
هیچ نظرخواهی از دستگاه ها نشد. مثلا اگر کمیته ملی 
المپیک دعوت می شد ما می گفتیم که سه رویداد مهم 
داریم و مستقل باید دیده شوند. رئیس کمیته ملی 
المپیک، افزود: بحث تلفیق هم مهم است و چگونه 
بدون نظر کارشناسی تصمیم گیری می شود؟ باید دید 
که آیا بودجه ورزش با ارگان دیگری قابل تلفیق هست 
یا خیر؟ دولت به ما کمک می کند و ردیف 
بودجه برای ما در نظر می گیرد. ما امکان 
تلفیق نداریم، چون وظیفه ماست رویدادها 
را در بهترین کیفیت برگزار کنم. مهمترین 
نیاز ما ارز است و نمی توانیم رویدادی را 
برگزار کنیم و بگوییم که بودجه آن به 
جای دیگری وصل است. صالحی امیری 
که مهمان تلفنی برنامه ورزش و مردم 
بود، ادامه داد: ۵۰ میلیارد فقط هزینه 
پروازها خواهد بود. مهمتر از همه 
مسئولیت را بایــد از کسی بخواهیم 
که به وی بودجه داده ایم؛ اگر بودجه 
ندهند چگونه می خواهند پاسخ 
بگیرند؟ از مجلس درخواست داریم 
که این موضوع را به صورت جدی تر 

پیگیری کنند.

منتظرم فضای کمیسیون ورزشکاران آرام شود
  صالحی امیری: برای بودجه هیچ نظرخواهی از دستگاه ها نشد 

     تمرین زیربرف 
در شرایطی که برف شدیدی در تبریز شروع به باریدن 
کرد، شاگردان سولدو، جلسه تمرینی شان را در زمین 
اختصاصی برگزار کردند. بازیکنان تراکتور شال و کلاه 
داشته و به انجام کارهای تاکتیکی پرداختند که کادرفنی 

برایشان در نظر گرفته بود.

     پنالتی 
پس از اینکه آلومینیوم در دیدار با نساجی صاحب 
پنالتی شد، میلاد فخــرالدینی توپ را برداشت تا 
این ضربه مهم را بزند، اما او پس از ورود میثم مجیدی 
به زمین در اقدامی قابل تحسیـن توپ را تقدیم به 

کاپیتان تیمش کرد تا او این ضربــه پنالتی را بزند.

             مربی ایرانی لوانته 
چند شکست متوالی سبب شد تا مدیــران لوانته 
تصمیم به اخراج سرمربی تیم گرفتند. مدیران باشگاه 
لوانته ترجیح دادند به قرارداد با جهانیار محبی مربی 
ایرانی پایبند بمانند و حداقل او را تا پایان فصل حفظ 

کنند تا وی در کادرفنی لوانته باقی بماند.
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